
Referat fra Bestyrelsesmøde den 30/01 2025 i Vodskov Kultur & Idrætscenter 

 

Tilstede: Ann, Jørgen, Per, Anja, Helle, 

Afbud: Heidi 

Referent: Jørgen 

 

 

 

1. Bestyrelsen har drøftet hvad, der er med i leje af  køkken og/eller udsalg (500 

henholdsvis 300 kr i leje). Jan laver opslag, når det nuværende lejemål udløber.  

 

I skoleferieperioderne vil vi forsøge at begrænse arbejdsopgaverne m.m. således at 

der kan afvikles ferie for personalet. Bl.a. vil der kun blive udført rengøring én gang 

efter harpiks i uge 8 og 42. 

 

 

 

2. Økonomi 

            Økonomien er udmærket, bedre end sidste år. 

            Vi påtænker at skifte lyset i hallen. Hvis økonomien kan hænge   

            sammen, sætter vi udskiftningen i gang, der arbejdes på en ordning 

            med hvor kommunen “lægger ud”og vi afdrager med den besparelse, 

            vi opnår. I uge 8 skiftes gulvtæppet i indgangen. Jan køber 13 

            plastborde og en trappesækkevogn. 

 

3. Gymnastik 

- Per refererede fra et godt møde med gymnastik. Der er kommet ny bestyrelse i 

Gymnastik, dermed er en del skrevne og uskrevne regler ukendte for 

gymnastik. 

 

4. Loppemarked 

- Efterårets loppemarked var ikke i samme grad en succes som sidste forår. 

Enighed om kun et årligt loppemarked om foråret. 

 

5. Evt. 

- Vi drøftede forskellige muligheder for udvikling i brugen af de forskellige 

lokaler. 

Jan  har lavet udkast til reminder omkring “spilleregler for brugen af VKI”. Vi 

gennemgik og fandt frem til et par ændringer. 

 

Repræsentantskabsmøde og generalforsamling den 24/3. 

 

 

 

 

Næste møde er 10/3 

 


